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Miljøministerens besvarelse af spørgsmål 2 (B 21) stillet af Folketin-
gets Miljø- og Planlægningsudvalg den 28. november 2006. 
 
 
Spørgsmål 2 
”Ministeren bedes oplyse, hvilke krav der stilles og hvilke erfaringer man har 
gjort sig på Karolinska Sygehuset i Stockholm med brug af ftalatfri produk-
ter, hvad har merprisen været, og hvilke andre økonomiske konsekvenser 
har der været?” 
 
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Steen Gade (SF) 
 
 
Svar 
Jeg har forelagt spørgsmålet for indenrigs- og sundhedsministeren, som 
oplyser følgende:  
 
”Jeg har til brug for besvarelsen af spørgsmålet anmodet Lægemiddelsty-
relsen om en udtalelse.  
 
Lægemiddelstyrelsen oplyser, at styrelsen ikke er i besiddelse af de ønske-
de oplysninger om brug af ftalatfri produkter på Karolinska Universitets-
sjukhuset i Stockholm. Styrelsen har imidlertid kontaktet de svenske sund-
hedsmyndigheder og vil vende tilbage i sagen, når oplysningerne er modta-
get.” 
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